
REFERAT 

 

MØDE I: Skolebestyrelsen DATO: 16.09.2024 

MØDESTED: Teams KLOKKEN: 16.30-19.00 

EMNE: Ordinært møde SAGSNR.: 15/3080 

DELTAGERE: 

Therese Hasberg Avril, Jesper Bredal Cederholm, Nadja Stæhr 

Fischer, Karina Dybro, Dorthe Hecht, Lene Høyer, Gitte 

Andersen, Jan Bakmand. 

 

AFBUD: Susanne Nistrup, Carsten Linnet Sørensen.  

MØDENR.: 1 – skoleåret 24-25  

 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt. 

 

2. Bemærkninger og godkendelse af referat 

Godkendelse af referat af mødet i juni – godkendt. 

 

3. Meddelelser 

Formand:  

Formanden har ingen meddelelser. Fungerende formand fraflytter kommunen og 

forlader derved skolebestyrelsen pr. 1/12-24. 

Skolebestyrelsens medlem af Kommunalbestyrelsen: 

Budgetforhandlinger er i gang. Der kommer pressemeddelelse senere i dag. Der 

er økonomisk fokus på det specialiserede område. 

Skoleleder:  

Lønsumsstyring er på vej. Lektioner skal dog læses. Vi skal gerne i mål med et 

overskud. Alle vores stillinger er nu besat. 

Steen Beck Hansen og Helle Overgaard arbejder med trivselsmålingen, og det er 

arbejdsmiljøet for pædagogerne, der skal arbejdes med. 

Vi har 13 elevgrupper, men der er plads i nogle af grupperne, især i grupperne på 

mellemtrinnet. Visitationen fungerer fint lige nu. 

 

4. Suppleringsvalg og konstituering 

Plan for kommende valg og forslag omkring konstituering 

 

Skolen fremlægger plan for suppleringsvalg til Skolebestyrelsen. Der er plads til 

4 nye medlemmer og 2 suppleanter. 
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Skolens ledelse foreslår skolebestyrelsen, at man venter med formelt at 

konstituere sig indtil dette valg er gennemført. 

Valgbestyrelse:  Formand Nadja Stæhr Fischer, bestyrelsesmedlem Jesper Bredal 

Cederholm og skolelederen. Valget sættes i gang. 

 

5. Status på skolen her kort efter skolestart 

Overordnet blik på elever, personale og andre forhold som gør sig gældende på 

skolen. 

 

Skolens ledelse gør status. Skolebestyrelsen kan stille spørgsmål. 

 

Vi er fyldt op i indskolingen og 8.klasse, men enkelte pladser på mellemtrinnet.  

 

Vinduer mangler at blive renoveret, men det er ikke udført pga. sygdom i Center 

for By, Miljø og Klima. Der bruges el-radiatorer i klubben, hvilket ikke er 

optimalt. 

 

6. Status på indretningsprojektet i fælleslokalerne på Multicenteret 

Skolebestyrelsen har sidste skoleår nikket til, at skolen anvender sine midler fra 

skolefornyelsespuljen i fælleslokalerne på Multicenteret. 

 

Status på projektet og præsentation af indkomne tilbud. 

 

Køkkenet er i proces. Der indrettes hyggerum og arbejdsrum. Der er indhentet 

tilbud. 

 

7. Elevtrivsel og skolestyrken 

Skolen har deltaget i et udviklingsprojekt med Skolestyrken omkring materialer 

til specialområdet omhandlende elevtrivsel og forebyggelse af mobning. 

Projektet udrulles i år på hele skolen. 

 

Præsentation af projektet og plan for dette. 

To pædagoger og to lærere er uddannet til at facilitere Skolestyrkens værkstøjer 

for at fremme trivsel.  

 

8. Eventuelt 

Møderække: Skoleleder skriver ud med datoer for møderække, så der kan blive 

afholdt et møde i oktober.  

 


